
 

 

Ungdomsrådet 
 

 
 

Saksbehandler:  

Sissel Eidhammer 

 

Side  1 

Protokoll møte i Ungdomsrådet 12. mai 2020  
Sted: Skype.  

Tidspunkt: 17:00 til 19:00.   

                                                                           
Deltakere: Til stede  Meldt 

forfall 

Marie Dahlskjær  Leder X  

Lars-Herman Nordland  Nestleder X  

Sofie Jonette Berg   X 

Viktoria Linea Høybakk  X  

Sarah Gjerstad  X  

Danielle Johanna Hansen  X  

Nikolai Raabye Haugen  X  

Bendik Laumann Vedal  X  

Susanne Regina Inga  X  

Mathias Klæboe  X  

Trine-Lise Antonsen   X 

    

Fra Nordlandssykehuset:    

Sissel Eidhammer Saksbehandler/koordinator X  

Kirsti Jørgensen Kontaktperson PHR X  

Marianne Røbekk Sivertsen Kontaktperson PHR X  

Tone Johnsen Kontaktperson HBEV  X 

Monica Strand  Kontaktperson Barneklinikken  X 

 

Saksliste 
 

25/2020 Godkjenning av innkalling og saksliste  

26/2020 Godkjenning av protokoll møte 28. april 2020 

27/2020 

28/2020 

29/2020 

 

Hovedsaker/Arbeid fremover 

Neste møte 

Tilbakemeldinger om møtet 
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Saksnr.  Saksfremstilling 

25/2020 Godkjenning av innkalling og saksliste  

 

Det ble kalt inn til et arbeidsmøte for å planlegge hvordan vi skal arbeide i 2020, 

hovedområder og nedsetting av arbeidsgrupper. Dette skulle ha blitt gjort på 

helgesamlingen i april 2020, som ble utsatt.  

 

Vedtak: 

1. Innkalling og saksliste godkjennes. 

 

26/2020 Godkjenning av protokoll møte 28. april 

 

Vedtak:  

1. Protokoll fra møte 28. april godkjennes. 

 

27/2020 Hovedsaker/Arbeid fremover 

 

Marie Dahlskjær gjennomførte før møtet en ringerunde til alle i ungdomsrådet for å 

høre hvordan det går, og for å få innspill på hva og hvordan medlemmene ønsker å 

jobbe fremover. Når det gjelder arbeidsform nevnte flere at de ønsket å jobbe i mindre 

grupper.  

 

Diskusjon: Hva skal ungdomsrådets hovedsaker for 2020 være? 

Etter en runde der alle kom med sine innspill, ble ungdomsrådet enig om følgende tre 

saker:  

 

1. Fortsette arbeidet med å bedre overgangen fra barn til voksen.  

2. Etablere ungdomsrom ved Nordlandssykehuset 

3. Jobbe for hvordan sikre god brukermedvirkning, både i møtet med den 

enkelte, og overordnet. 

 

Tanken bak punkt tre er å sette fokus på hvordan det kan jobbes godt med 

brukermedvirkning i møtet med den enkelte, og hvordan det kan jobbes godt med 

brukermedvirkning på systemnivå. Ungdomsrådet er klare for å arbeide i dybden med 

et nytt tema, hvor målet er at arbeidet skal munne ut i noe håndfast som kan brukes i 

videre arbeid, slik som prinsippene.   

 

Spørsmål som kom frem under diskusjonen: 

Spørsmål: Hva er status for HIPPO-prosjektet? 

Svar: Det har blitt bestilt en prototype som skal testes ut. Status for arbeidet skal 

undersøkes.  

 

Spørsmål: Hva er status for teksten for ungdom på nettsiden? 

Svar: Skulle vært tatt bilder, men ble utsatt på grunn av korona. Status for arbeidet 

skal undersøkes.  

 

Spørsmål: Hvordan ligger det an med prosjektet med overganger? 

Svar: Arbeidsgruppen skal starte arbeidet i slutten av mai. Formøte gjennomført med 

medlemmene av ungdomsrådet.  
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Andre temaer som det bør jobbes med, men som ikke trenger å være hovedsak: 

• HIPPO-prosjektet (dette vil vi prioritere høyt) 

• Informasjon om samvalg. Vet ungdommer om denne muligheten? 

• Jobbe for et bedre tilbud på psykiatrien for ungdom. 

• Feedback-systemer. 

 

Nedsettelse av arbeidsgrupper 

Det ble gjennomført en runde der medlemmene kunne melde seg til ulike 

arbeidsgrupper. Nedenfor er arbeidsgruppene som ble satt ned, samt medlemmer: 

 

a) Etablering av ungdomsrom  

Medlemmer: Sarah, Susanne og Marie.  

 

b) Utarbeide plakat/hefte (digitalt og fysisk) for prinsippene for gode overganger 

Medlemmer: Mathias og Viktoria.  

 

c) Jobbe for hvordan sikre god brukermedvirkning, både i møtet med den   

enkelte, og overordnet. 

Medlemmer: Lars-Herman, Danielle, Bendik, Nikolai og Marie.  

 

Vedtak: 

1. Ungdomsrådet skal prioritere følgende saker i 2020: 

 

a) Fortsette arbeidet med å bedre overgangen fra barn til voksen.  

b) Etablere ungdomsrom ved Nordlandssykehuset 

c) Jobbe for hvordan sikre god brukermedvirkning, både i møtet med den 

enkelte, og overordnet.  

 

2. Følgende arbeidsgrupper settes ned, se medlemmer i saksfremstillingen over: 

 

a) Ungdomsrom 

b) Utarbeide plakat/hefte for prinsippene for gode overganger 

c) Jobbe for hvordan sikre god brukermedvirkning, både i møtet med den   

enkelte, og overordnet.  

 

3. Marie tar kontakt med Sofie og Trine-Lise for å høre hvilken arbeidsgruppe de 

kan tenke seg å sitte i, da de ikke deltok på møtet.  

 

4. Det skal orienteres om status for Hippo-prosjektet og tekst for ungdom på 

nettsiden, på neste møte.  

 

28/2020 

 

 

 

 

 

 

 

Neste møte 

 

• Neste møte blir 3. juni, klokken 14:00 til 16:00, over Skype. 

• Sosial kveld blir den 19. juni klokken 18.00 over Google Meet.  

 

Vedtak: 

1. Ungdomsrådet tar møtetidspunkt til orientering. 
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2. Bendik lager en Kahoot til den sosiale kvelden, og Viktoria oppretter lenke 

gjennom Google Meet.  

 

29/2020 Tilbakemeldinger om møtet 

 

• Flere meldte at det fungerte fint. 

• Fint at det bare var ungdomsrådet, vi fikk bedre tid til å diskutere.  

• Veldig bra å ta runder der alle får sagt sin mening. Alle fikk ordet og mange 

har vært delaktig. 

• Ok, selv om Skype ikke er den beste plattformen. Synd at Skype ikke tillater 

at vi kan se alles ansikter. Finnes det en annen plattform? 

• Bra med pauser. 

• Fint med færre saker, lettere å følge med. 

• Tips til digital plattform: whereby.com   

 

Vedtak: 

1. Koordinator undersøker om det finnes andre plattformer vi kan bruke, der man 

kan se alle samtidig.   

 

  

  


